

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix Travail Patrie

MINISTERE DES FINANCES

Secrétariat Général

REPUBLIC OF CAMEROON

Peace-Work-Fatherland

MINISTRY OF FINANCE

General Secretariat

000001 72

**COMMUNIQUE N° 2026/ /C/MINFI/SG PORTANT PUBLICATION DU
RESULTAT DE L'APPEL D'OFFRES NATIONAL RESTREINT N°00008/AONR/MINFI/CIPM/2024 DU
13 MAI 2025 POUR LA SELECTION D'UN CABINET CHARGE DE REALISER L'AUDIT TECHNIQUE,
COMPTABLE ET FINANCIER DU PROJET YAOUNDE CŒUR DE VILLE POUR LES EXERCICES
2022 A 2028 ET CLOTURE.**

FINANCEMENT : CONVENTION DU PILOTAGE DU C2D

Le Ministre des Finances, Maître d'Ouvrage du C2D Pilotage, porte à la connaissance, des candidats ayant participé à la Consultation dont l'objet est susmentionné, que le **Cabinet AUDITEC-FOIRIER CONSULTING S.A, B.P. 12134 DOUALA-CAMEROUN, TEL : (+237) 699 72 78 62 / 233 42 05 06 / 233 42 04 34** a été déclaré attributaire du marché relatif à ladite Consultation pour un montant **FCFA TTC 70 745 062 (soixante-dix millions sept cent quarante-cinq mille soixante-deux)** et un délai d'exécution de **soixante (60) jours ouvrables par exercice à auditer.**

Le Cabinet retenu est par conséquent invité à bien vouloir prendre l'attache du STADE-C2D pour la suite de la procédure.

Les autres candidats n'ont pas été retenus au motif que la note globale après pondération était inférieure à celle du candidat retenu.

Par ailleurs, les soumissionnaires n'ayant pas été retenus sont priés de passer retirer leurs offres sous quinzaine dès publication du présent communiqué, y compris leur caution de soumission, à l'exception de l'exemplaire destiné à l'organisme en charge de la régulation des marchés publics.

Passé ce délai, ces offres seront détruites. /-

Yaoundé, le 09 FEV 2026

**Le Ministre des Finances
Maître d'Ouvrage du C2D Pilotage**

Ampliations :

- MINMAP.
- ARMP : pour publication
- DRF/MINFI ;
- CIPM/MINFI
- STADE -C2D
- Cameroon Tribune : pour publication ;
- Affichage
- Chronos/Archives


Louis Paul MOTAZE

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix Travail Patrie

MINISTERE DES FINANCES

Secrétariat Général

REPUBLIC OF CAMEROON

Peace-Work-Fatherland

MINISTRY OF FINANCE

General Secretariat

00000172

PRESS RELEASE N°2026/ /R/MINFI/SG PUBLISHING THE
RESULTS OF THE RESTRICTED NATIONAL INVITATION TO TENDER
N°00008/RNIT/MINFI/CIPM/2024 OF MAY 13, 2025 FOR THE SELECTION OF A FIRM CHARGED
TO CARRY OUT THE TECHNICAL, ACCOUNTING AND FINANCIAL AUDIT OF THE YAOUNDE
COEUR DE VILLE PROJECT FOR THE FISCAL YEARS 2022 TO 2028 AND CLOSING

FINANCING: C2D STEERING AGREEMENT

The Minister of Finance, Project Manager of C2D Pilotage, informs the candidates who participated in the Consultation whose purpose is mentioned above that the **AUDITEC-FOIRIER CONSULTING S.A** audit Firm, P.O Box : 12134 DOUALA-CAMEROUN, TEL : (+237) 699 72 78 62 / 233 42 05 06 / 233 42 04 34 has been declared the winner of the contract relating to the said Consultation for an amount, all taxes included, of FCFA 70 745 062 (Seventy million seven hundred forty-five thousand sixty-two) and an execution deadline of sixty (60) working days per year to be audited.

The selected Firm is therefore invited to contact STADE-C2D for the continuation of the procedure.

The other candidates were not selected on the grounds that the overall weighted score was lower than that of the successful candidate.

Furthermore, unsuccessful bidders are requested to collect their bids within two weeks of publication of this press release, including their bid bond, with the exception of the copy intended for the Structure in charge of the Regulation of Public Contracts.

After this period, these offers will be destroyed. /-

Yaounde, the
The Minister of Finance
Project Owner of C2D Pilotage

Ampliations:

- MINMAP.
- ARMP
- DRF/MINFI;
- CIPM/MINFI
- STADE-C2D
- Cameroon Tribune
- Affichage
- Chronos/Archives



Louis Paul MOTAZE